
گروه اقتصادی - علیرغم مصوبه 
مجلس در رابطــه با واردات ۷۰ هزار 

خودروی ســواری،  آنچه که در قانون 
بودجه ۱۴۰۱ نهایی شده است، نشان 

می دهــد که خودروهای ســواری از 
لیســت اقلام وارداتی حذف شــده 

اســت؛ این درحالیســت که موضوع 
واردات خودرو در سال ۱۴۰۰ بحث ها 
و چالش هــای بســیاری را پیرامون 
خود داشــت اما در نهایت در اســفند 
ماه ســال گذشــته در جریان بررسی 
لایحــه بودجه ۱۴۰۱، در صحن علنی 
مجلس،  نمایندگان مجــوز واردات 
۹۶ هزار دســتگاه اقلام  خودرویی را 
تصویب کردند. بر این اســاس مقرر 
شــد ۷۰ هزار خودروی سواری )۵۰ 
هزار دســتگاه خودروی سواری و ۲۰ 
هزار خودروی ســواری دوگانه سوز، 
هیبریــدی و برقی(  امکان واردات در 
ســال ۱۴۰۱ داشته باشــند. علاوه  بر 
سواری ها امکان واردات خودروهای 
تجاری شامل کامیون، تریلی یخچال 
دار و کشــنده، اتوبوس و ماشین آلات 

سنگین مصوب شد.
اما پس از  ابــلاغ قانون بودجه، 
بررسی ها نشــان داد، تبصره مربوطه 
به واردات خودرو تغییراتی نســبت 
بــه مصوبه مجلس داشــته و واردات 
۷۰ هزار خودروهای سورای از قانون 

بودجه حذف شده است.
لازم به یادآوری اســت که طبق 
بنــد )ک( تبصــره ۷ قانــون بودجه 
۱۴۰۱ به دولت اجازه داده شــده بود 
با رعایت سیاســت های کلی نظام و با 
شرایط تعیین شــده نسبت به صدور 
مجــوز واردات خودرو با اخذ حقوق 
ورودی که به تصویب مراجع ذی ربط 
می رســد، اقدام شــود؛ بر این اساس 
طبق شــرایط تعیین شــده در تبصره 
۷ قانــون بودجه، ۱۰ هزار  دســتگاه 
کامیون و تریلی یخچال دار و کشنده، 
۱۰ هزار دستگاه اتوبوس برون شهری 
و درون شــهری، ۱۰۰۰ دستگاه واگن 
و واگــن یخچال دار و همچنین ۵۰۰۰  

دســتگاه ماشین آلات سنگین معادن و 
راه ســازی اعم از نوساخت یا حداکثر 
پنج ســال ســاخت امــکان واردات 

خواهد داشت.
مدیــر روابط عمومی ســازمان 
برنامــه و بودجه اعلام کــرد که این 
تغییــر ارتباطی به ســازمان برنامه و 
بودجه نداشــته و آنچه اتفاق افتاده در 
مجلس و قبل از ابلاغ قانون اســت و 
بایــد از  آنجا مورد پیگیری قرار گیرد. 
مسئولان مربوطه نسبت به این موضوع 
ابراز بی اطلاعی کرده  و پیگیری ها نشان 

داد ظاهرا این مصوبه مورد ایراد مجمع 
تشخیص مصلحت نظام قرار گرفته و 

از قانون بودجه حذف شده است.
این موضوع نشان داد خوش بین 
نبــودن واردکنندگان خودرو و فعالان 
این حوزه نســبت به مصوبه مجلس 
و عــدم  امیدواری آن ها به اجرای این 

مصوبه، بی دلیل نبوده است.
مهــدی دادفــر- دبیــر انجمن 
واردکننــدگان خــودرو- در رابطــه 
با حــذف بنــد واردات خودروهای 
ســواری از لیســت اقلام وارداتی در 
قانون بودجه ۱۴۰۱، اظهار کرد: عملا 
موضوع واردات خودرو در بودجه به 
دولت ســپرده شده است اما بصورت 
مجهول برخی که "قطب عالم خودرو 
کشور" شــده اند، واردات خودرو را 
به صلاح کشــور ندانسته اند؛ پیش از 
این نیز در کمیســیون زیربنایی مجمع 

هم خدمت دوســتان اعلام کردیم که 
همکاران ما که در گذشــته واردکننده 
بوده اند، طی ســال های اخیر به خیل 
تولیدکنندگان پیوسته اند؛ البته که آن ها 
نیز همچون ســایر تولیدکنندگان، پیج 

سفت کن چینی ها شده اند".
وی تصریــح کــرد: البته که این 
سیاست دولت بود تا همه را تبدیل به 
پیچ سفت کن و مونتاژکار کند. ضمن 
اینکه موضوع واردات خودرو مشکل 
اجتمــاع و معضل دولت اســت و ما 
دغدغه ای در ایــن رابطه نداریم؛ چرا 

که صلاح ملک خود خســروان دانند.   
آنچه که از اســتدلال، علــم، منطق، 
آمار، اطلاعــات و… را که لازم بوده 
است، طی چهار سال تقدیم ذی نفعان 
و ذی مدخــلان کرده ایم. بنابراین پس 
از این موضــوع واردات خودرو را به 
عنوان یــک حق برای هر ایرانی دنبال 
خواهیم کرد. این شمشــیر را از بالای 
ســر تمامیت خواهان به نمایندگی از 
طرف اکثریت مردم بر نخواهیم داشت.

دادفــر بــا کنایــه بــر اینکــه 
سیاســت گذاران و تصمیم گیــران با 
انحصار مطلق و محروم کردن مردم از 
کیفیت و مطلوبیت اگر تاکنون به جایی 
رســیده اند، از این پــس هم خواهند 
رســید، گفت: با توجه به اینکه رئیس 
جمهوری اعلام داشــتند که "زندگی 
مردم را به برجــام گره نخواهیم زد"، 
بنده  نیز عــرض می کنم  تلاش ما نیز 

بر این است که موضوع خودرو را چه 
در بحث تولید و چه در بحث واردات 
و در حقیقــت تنظیم بــازار را جز به 

رضایت مندی مردم گره نزنیم.
 اگــر مطالبه گــری عمومی 
مدنظر باشد، واردات آزاد خواهد 

شد
دبیــر انجمــن واردکننــدگان 
خودرو خاطرنشــان کرد: در حقیقت 
اما دوســتان کل بــازار خودرو و جان 
مــردم را به ایده هایی که طی بالغ بر ۲۰ 
سال تصدی در صنعت خودروسازی 

نتوانسته اند، اجرایی کنند را به تحریم 
گــره زده اند و خود مجتهد خودرویی 
شــده اند. این در حالیست به جد رهبر 
معظم انقلاب مشخصا در مورد خودرو 
فرمودند حق با مردم اســت. اما آقایان 
بــا روح و روان مردم بازی می کنند و 
بــازار را بر هم می زنند. وی تاکید کرد: 
بیشــتر دلال ها که بسیار هم قدرتمند 
هســتند، مخالف واردات خودرواند 
و عــده کمی نیز مخالف ایدئولوژیک 
واردات هستند. به اعتقاد بنده چنانچه 
مطالبه گــری عمومی وجود داشــته 
باشــد، واردات آزاد خواهد شــد؛ در 
غیراینصورت روال ســال های قبل و 

ممنوعیت ادامه دار خواهد شد.
واردات  مصوبــه  حــذف 
خودروهای ســواری از قانون بودجه 
ســال جاری در حالــی اتفاق افتاد که 
پیــش از این وزیر صنعــت، معدن و 

تجــارت از عدم تمدیــد ممنوعیت 
واردات خــودرو در اردیبهشــت ماه 
سال جاری و از سرگیری واردات خبر 
داده و اعلام کرده بود: هیچگاه طی سه 
سال گذشــته واردات خودرو به دلیل 
حمایت از صنعــت خودروی داخل، 
ممنوع نبوده و دلیل اصلی آن مدیریت 
تراز ارزی کشــور بوده است. با توجه 
به حادث شدن تحریم ها واردات بالغ 
بر ۲۰۰۰ قلم کالا ممنوع شــد که یکی 
از آن ها خودرو بــود. بنده نیز مهرماه 
سال گذشته اعلام کردم که در جایگاه 
وزیر صمت با واردات خودرو مخالف 
نیســتم اما به سبب اینکه واردات یک 
الــی دو میلیــارد دلار مصارف ارزی 
برای کشــور ایجاد خواهد کرد، فعلا 
در شــرایط کنونی واردات به صلاح 
نیســت؛ اما حال که خوشــبختانه با 
اقدامات صورت گرفته توســط تجار 
ایرانــی و افزایش صادرات، شــرایط 
بهتر شده اســت، بخشنامه ممنوعیت 
واردات که اردیبهشت ماه سال ۱۴۰۱ 
به اتمام می رســد، تمدید نخواهد شد 
و مجدد واردات همچون روال ســابق 

طبق ضوابط قبلی انجام خواهد شد.
ضمن اینکه شــایان ذکر است، 
اعلام خبر حذف این مصوبه با واکنش 
مجلس نیز مواجه شد؛ در این رابطه یکی 
از اعضای کمیسیون امور داخلی کشور 
و شوراها در مجلس شورای اسلامی، 
ضمن تاکید براینکه مجور واردات ۷۰ 
هزار دســتگاه خودروسواری در سال 
۱۴۰۱ از مصوبــات مجلس در بودجه 
و مورد تائید شــورای نگهبان نیز بوده 
است، بایستی علت حذف آن از قانون 
بودجه مشــخص شــود و موضوع از 
طریق هیات رئیسه مجلس و شخص 

رئیس جمهوری پیگیری شود.

اقتصادی 6

گروه اقتصادی -عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی ایران از حذف شرط گواهی عدم سوء پیشینه برای صدور برخی مجوزهای کسب و کار خبر داد. نعمت الله 
نوری زاده اظهار کرد: داشتن گواهی عدم سوء پیشینه برای صدور مجوز برخی از کسب و کارها در داخل کشور مساله ای بود که با اعمال سلیقه از سوی دستگاه های 
اجرایی به یک روند زمانبر و معضل تبدیل شده بود. وی افزود: بر حسب آنچه در قانون آمده، داشتن گواهی عدم سوء پیشینه برای همه کسب و کارها نیاز نیست و این 
موضوع علاوه بر زمانبر شدن صدور یک مجوز برای برخی فعالان اقتصادی، محدودیت هایی نیز برای آن ها ایجاد می کند. عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی ایران 
گفت: خوشبختانه با پیگیری های انجام شده در هیات مقررات زدایی، داشتن گواهی عدم سوء پیشینه برای صدور مجوز در ۹۰ درصد از کسب و کارها غیر ضروری 
و بدون مبنای قانونی اعلام شد.  بر این اساس به جزء در مواردی که قانون رسما به شرط "عدم سوءپیشینه" افراد به عنوان الزامی برای شروع کسب و کار اشاره کرده، 
داشتن گواهی عدم سوء پیشینه حذف شده است. وی با بیان اینکه حذف شرط گواهی عدم سوء پیشینه برای صدور برخی مجوزهای کسب و کار در راستای قانون 

بهبود مستمر محیط کسب و کار انجام شده است، گفت: حذف این شرط از سرگردانی متقاضیان برای آغاز و راه اندازی یک کسب و کار جدید جلوگیری می کند.

عضو هیات نمایندگان اتاق بازرگانی ایران خبر داد:

حذف شرط گواهی عدم سوء پیشینه از ۹۰ درصد مجوزهای کسب و کار

بیشتر دلال ها که بسیار هم قدرتمند هستند، مخالف واردات خودرواند و عده کمی نیز مخالف 
ایدئولوژیک واردات هســتند. به اعتقاد بنده چنانچه مطالبه گری عمومی وجود داشته باشد، 
واردات آزاد خواهد شد؛ در غیراینصورت روال سال های قبل و ممنوعیت ادامه دار خواهد شد.

در پی حذف خودروهای سواری از فهرست واردات ١۴٠١؛

ذی نفعان واردات خودرو، 
هر گُلی بزنند بر سر خود 

می زنند...
به دنبال حذف واردات خودرو از لیست اقلام وارداتی در قانون بودجه نهایی شده سال ١۴٠١، 

واردکنندگان ضمن اینکه واردات خودرو را در دسته معضلات دولت می بینند که دغدغه ای در این رابطه 
حس نمی کنند، معتقدند که طی چهار سال اخیر هر اعلام نظر کارشناسی که لازم بوده، به سمع و نظر ذی نفعان 
رسیده است و زین پس هر گُلی بزنند، بر سر خود می زنند؛ در حقیقت اگر مطالبه گری عمومی مدنظر باشد 

واردات آزاد خواهد شد، اما اگر نفع دلالان ارجح باشد، واردات همچنان ممنوع خواهد ماند.

 
گروه اقتصــادی - معاون وزیر 
صمت، جزئیات بســته پیشــنهادی 
۲۷ مــاده ای وزارت صمت برای رفع 
مهمتریــن موانع تولید که به تصویب 
ستاد اقتصادی دولت رسید را تشریح 

کرد.
مهدی نیازی اظهار کرد: موضوع 
رفع موانع تولید بر اساس شعار پارسال 
به عنوان یکــی از موضوعات مهم و 
کلیدی در دولــت مطرح بود و از این 
باب از ابتدای اســتقرار در حوزه های 
مختلف شناسایی موانع انجام شد. در 
حوزه صادرات خوشبختانه در همان 
ابتدای استقرار برخی موانع صادراتی 
در قانون مصوب ستاد اقتصادی دولت 

ابلاغ شد.

نیازی با اشــاره به اینکه در حوزه 
تولید، مقــداری مقدمات کار به زمان 
نیاز داشت، اضافه کرد: مطالعاتی انجام 
شد و بررســی هایی صورت گرفت 
و بــا هماهنگــی و کمک خود بخش 
خصوصــی، انجمن ها و تشــکل ها 
موضوعــات مهمــی که بــه نوعی 
چالش های جدی حوزه تولید بود در 

چند حوزه شناسایی شد.
معاون هماهنگی و محیط کسب و 
کار وزیر صمت گفت: در حوزه بانک 
بیشترین موضوعاتی که مطرح بود و 
چالش هایی کــه در این حوزه وجود 
داشت، نبود شــفافیت در تسهیلات 
پرداختی و محاسبه نرخ سود بود و در 
برخی موارد، تضامینی که در این حوزه 

وجود داشــت و محدودیت اعتبارات 
بانکی برای بخش تولید که خوشبختانه 
در این حوزه تصمیمات جدی گرفته 

شد.
نیــازی ادامــه داد: برخی از اینها 
به تصویب شــورای پول و اعتبار نیاز 
داشت که در ستاد دولت تصویب شد 
و به تأیید ریاســت جمهور رسید؛ در 
قالــب ۲۷ ماده جمع بندی و به مراجع 
ذیربط برای تصویب نهایی ارسال شد.

وی در پاســخ به این پرسش که 
برای نهایی شدن این مصوبه در دولت 
چــه فرایندی باید طی شــود؟ گفت: 

بخشــی از اینها به مصوبه شورای پول 
و اعتبار نیاز دارد که موضوعاتی مانند 
افزایش ســقف پرداخت تسهیلات 
معادل ۱۲۰ درصد فروش سال گذشته 
که این عدد حدود ۹۰ درصد بود ولی 
بــا توجه به نقدینگی زیادی که بخش 
تولید نیاز دارد این عدد به ۱۲۰ درصد 

افزایش پیدا کرد.
معاون هماهنگی و محیط کسب 
و کار وزیــر صمت افــزود: افزایش 
اختیــارات هیأت مدیــره بانک ها در 
اســتان ها برای این کــه مانع مراجعه 
فعــالان اقتصادی به مراکز شــود در 

ســتاد مصــوب و به شــورای پول و 
اعتبار ارجاع شــد. نیازی گفت: بحث 
رفع محدودیت مازاد وثایقِ تسهیلات 
گیرنــدگان یکی از چالش های جدی 
بود که جمع بندی و تصویب شــد و 
تصویب نهایی آن در شــورای پول و 

اعتبار صورت می گیرد.
وی افزود: بحث ممنوعیت و الزام 
سپرده گذاری برای دریافت تسهیلات 
هم یکــی از چالش های جدی فعالان 
اقتصادی اســت که به نوعی تصویب 
شــد. نیازی گفت: بحــث تحصیل 
ضمانت انتشار اوراق توسط شرکت ها 

کمک می کند دریافت تســهیلات از 
نقدینگی موجود تسهیل شود و از این 
ظرفیت خیلی خوب استفاده می شود.

وی افــزود: قــرار شــد ایــن 
موضوعات در نخســتین جلســات 
شــورای پول و اعتبــار جمع بندی و 

تصویب شود.
معاون هماهنگی و محیط کسب 
و کار وزیر صمت گفت: برخی از این 
پیشــنهادات نیاز به تصویب در هیئت 
وزیران داشت که حدود ۱۰ مورد بود 
و اینها برای تصویب در هیئت وزیران 
در اختیار معاون اول ریاست جمهوری 

قرار گرفت که در اولین جلسات قرار 
شــده این موضوعــات جمع بندی و 
تصویب شود.نیازی افزود: موضوعاتی 
مثل شفاف سازی پرداخت تسهیلات 
و نحوه محاســبه ســود، مشکلاتی 
در چک های برگشــتی داشــتیم که 
تصمیماتــی برایش اتخاذ شــد.وی 
گفت: گســترش ابزار ضمانت نامه ها 
برای فعالیت های تولیدی موضوعاتی 
بود که در قالــب مصوبات در هیئت 
وزیران تصویب می شود.نیازی افزود: 
نحوه واگذاری اراضی، مشوق ها برای 
شــهرک های صنعتی و موضوعاتی از 
این جنس مســائلی است که در قالب 
این بسته پیش بینی شده است.وی در 
پاسخ به این پرسش که اگر این مصوبه 

تصویب نهایی شــود چقدر می تواند 
در رفع موانع تولید مؤثر باشد؟ گفت: 
موانع تولید محدود به این موضوعات 
نمی شود؛ قرار شــد در مراحل بعد با 
توجه بــه فرمایش مقام معظم رهبری 
و تأکید ایشان و تأکید ریاست جمهور، 
بحث شناســایی و رفــع موانع تولید 
همچنان در دســتور کار ما باشــد و 
موضوعات بعدی را در قالب بسته های 
بعدی تهیه و در ستاد اقتصادی دولت 
مطــرح می کنیم تا تصمیمات لازم در 
این حوزه اتخاذ شود.معاون هماهنگی 
و محیــط کســب و کار وزیر صمت 
افزود: علی القاعده بخش قابل توجهی 
از موانع حوزه تولید با عملیاتی شــدن 

این بسته رفع خواهد شد.

معاون وزیر صمت تشریح کرد؛

جزئیات بسته ۲۷ ماده ای رفع موانع تولید

گروه اقتصــادی - رئیس مرکز 
بهبود کسب و کار وزارت اقتصاد گفت: 
وقتی به مشاغل خانگی مجوز می دهیم 
به این معنا نیســت که اجازه می دهیم، 
بلکه در واقــع از آن ها دعوت می کنیم 

تا از مزایای رسمی شدن استفاده کنند.
همواره مناســب نبــودن فضای 
کســب و کار در ایران به عنوان یکی از 
چالش های اساسی اقتصاد ایران مطرح 
بوده اســت و بخش عمده این فضا به 
بحث صدور مجوزهای کســب و کار 
مربوط می شــود. طبق آمار شــاخص 
ســهولت انجام کســب وکار در سال 
۲۰۲۰، ایــران در رتبه ۱۲۷ قرار گرفته 
اســت. درواقع طولانی و پیچیده بودن 
فرایند دریافت مجــوز راه اندازی یک 
کســب و کار جدید باعث شده است 
تا رغبت ســرمایه گذاران برای ورود به 
عرضــه فعالیت های اقتصادی در ایران 
کاهش یابد. از طرفی مشــاغلی که نیاز 
به مجوز نداشتند نیز حمایت های کافی 

را دریافت نمی کردند.
در حالــی کــه تســهیل صدور 
مجوزهای کسب و کار از ۱۳ سال پیش 
تاکنــون در قالب قانون اصل ۴۴ قانون 
اساســی یکی از تکالیف دولت ها بوده 

اســت، اما تاکنون گام بلندی در این راه 
برداشته نشده اســت. بر همین اساس 
در دولت ســیزدهم یک پروژه جدی 
برای اجرایی کردن این تکلیف تعریف 
شده است که طی آن تمام دستگاه های 
اجرایــی باید ضمن اینکه به درگاه ملی 
مجوزها متصل می شوند، مراحل صدور 
مجوزهای مربوط به خود را نیز تسهیل 
کنند. با این وجود در ماه های گذشــته 
گام های بلندی برای تســهیل فضای 
کسب و کار و حذف امضاهای طلایی 
با پیشــبرد درگاه ملی مجوزها برداشته 
شد، هرچند برخی دستگاه ها از جمله 
نظام مهندســی و کانون وکلا تاکنون از 
پیوستن به این درگاه خودداری کرده اند.

در همین راســتا سید امیر سیاح، 
رئیس مرکز بهبود کسب و کار وزارت 
اقتصاد در گفتگو با خبرنگار مهر گفت: 
هر کسب و کاری باید درهایش باز باشد 
برای مشــاغل دیگر. لازمه این امر این 
است که شــرایط صدور مجوزهایش 
اولاً شــفاف باشــد و ثانیاً سهل باشد. 
یعنی شــرط مبهم و غیرقابل تفسیر در 
آن نباشــد. این طور نباشد که اگر کسی 
بخواهد کاری را شروع کند منتظر یک 
امتحان باشد که معلوم نیست طبق چه 

ضوابطی چه جوابی به آن می دهند.
رئیس مرکز بهبود کســب و کار 
وزارت اقتصاد افزود: کسانی که مقاومت 
می کنند در مقابل ایــن امر به دنبال آن 
هستند که امضای طلایی دستشان باشد 
تا به هر کس که نمی خواهند و رقیبشان 
اســت، مجوز ندهند. وی افزود: نکته 

بعدی این است این فرایند صدور مجوز 
توســط اتحادیه ها و تشکل ها تعارض 
منافع دارند، زیرا اجازه می دهند کســی 
رقیبشــان بشود یا نشود. خوب طبیعی 
است که هیچکس دوست ندارد برای 
خود رقیب ایجاد کند و ترجیح می دهد 

سهم خود از سفره بیشتر باشد.
سیاح با تأکید بر اینکه کانون وکلا 
قانون دارد ولی به شــکلی بهره بردای 
می کنند که افراد کمتری رقیبشان شود، 
افزود: یک اشکال بزرگ کانون وکلا این 
اســت که صفر و صدی نگاه می کنند؛ 
یعنی می گویند یک نفر یا وکیل پایه یک 
اســت یا هیچی نیست که این درست 
نیســت. یک نفر ممکن است بخواهد 
فقط مشاوره بدهد و به تدریج پایه یک 
شود. این دایره را به شدت تنگ کردند 
و نظارت را پیشینی کردند و می گویند 
هر کس از این دایره رد شــد وکیل پایه 
یک است.  وی خاطرنشان کرد: در مورد 
نظام مهندســی هم این مشکل وجود 
دارد، البته نه به شــدت کانون وکلا. در 
مورد اصناف هم متأســفانه این مشکل 
وجود دارد و آن ها می توانند در شهرهای 
خودشان، مخصوصاً شهرهای کوچک 
به راحتی تنظیم گــری کنند و بازی را 
بــه نفع خود بچرخانند. مثلًا در بعضی 
شهرها دهنه بعضی مغازه ها را اصناف 
محــدود می کنند، در حالی که می بینید 
دهنه مغازه اعضای هیأت مدیره بالاتر از 
آن سقف است. این مقام مسئول وزارت 
اقتصاد در پاسخ به اینکه اساساً چرا باید 
به مشــاغل خانگی مجوز داد، افزود: ما 

وقتی به مشاغل خانگی مجوز می دهیم 
به این معنا نیســت که اجازه می دهیم، 
بلکه هر کس می تواند در منزل خود کار 
کند و شرعا و قانونا کسی مانع نیست، 
بلکه با این کار ما آن ها را رسمی می کنیم 
و از آن هــا دعــوت می کنیم که بیاید و 
از مزایای رسمی شــدن استفاده کنید. 
وی با بیان اینکه رســمی شــدن منافع 
بزرگی دارد و می تواند بنگاه را توســعه 
دهــد، افزود: بنگاهی کــه از زیر زمین 
می آید روی زمین می تواند ســربرگ 
داشته باشد، می تواند برند داشته باشد، 
می تواند دســت چک داشــته باشد، 
می تواند حساب رسمی به نام خودش 
داشته باشد، می تواند بیمه کند، می تواند 
به بزرگان و دولت بفروشــد، می تواند 
در نمایشــگاه ها شرکت کند. بنگاه غیر 
رســمی کوچک می ماند ولــی بنگاه 
رســمی با استفاده از این مزایا می تواند 
هر روز بزرگ تر شود.ســیاح با تأکید 
بــر اینکه این اقدام برای دو طرف برد-

برد اســت، ادامه داد: همچنین مشاغل 
خانگی رسمی که بشوند نظارت پذیر و 
چهارچوب پذیر می شوند، مثلًا وزارت 
بهداشــت در رابطه با مشــاغلی که به 
صنایع غذایی و بهداشــت مردم مرتبط 
اســت، می تواند آنها را در چهارچوب 
مشخصی بیاورد. این مقام مسئول با بیان 
اینکه این اقدام می تواند خارج از ذهن 
ما شغل، درآمد و گردش مالی ایجاد کند، 
افزود: وظیفه وزارت اقتصاد بزرگ شدن 
اقتصاد کشور است و این کار از بنگاه ها 
به سمت زنجیره ارزش شروع می شود.

رئیس مرکز بهبود فضای کسب و کار:

فرآیند صدور مجوز توسط اتحادیه ها و اصناف تعارض منافع دارد

چهارشنبه ١7 فروردین ۴،١۴٠١ رمضان ١۴۴3 ،6 آپریل 2٠22، شماره 3936

سند مالکیت ششدانگ آپارتمان واقع در جزیره کیش تحت پلاک 14168 فرعی از 5621 اصلی 
کیش، واقع در شهرک میرمهنا فاز جی وحدت ششم قطعه 137 واحد اول سمت غربی که حسب 
تقسیم نامه شــماره 9794 مورخ 1396/06/25 دفتر 59 کیش  به نام خانم فاطمه شهپر صادر 
گردیده اســت و اینک نامبرده اخیرالذکر طی درخواســت وارده به شماره 59000079 مورخ 
1401/01/09 منضم به 2برگ استشــهادیه مدعی است سند مالکیت ششدانگ خود به شماره 
چاپی 935/001110را بعلت جابجایی مفقود نموده و با جستجوی کامل پیدا نشده است لذا با 
اســتناد ماده 120 قانون اصلاحی آئین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی می شود تا هر 
شخص مدعی معامله با وجود اصل سند مالکیت و یا سند معامله پلاک مرقوم نزد خود می باشد 
ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض خود را کتباً به همراه اصل سند مالکیت 
و یا سند معامله به این اداره تسلیم نماید و در صورت عدم اعتراض و یا عدم ارائه اصل سند 
مالکیت و یا ســند معامله در ظرف مدت مقرر قانونی اداره ثبت اقدام به صدور المثنای ســند 

مالکیت خواهد نمود.

آگهی فقدان سند مالکیت 

محمد طایفه نادی-رییس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کیش

سند مالکیت ششدانگ آپارتمان واقع در جزیره کیش تحت پلاک 25760 فرعی از 5621 اصلی کیش، 
واقع در شهرک میرمهنا فاز اف 3 قطعه وی  سی 8 طبقه سوم در بلوک 13 حسب صورتجلسه تفکیکی 
شــماره 8/4945 مورخ 99/11/26 به نام آقای سرمســت به نسبت دو دانگ و شرکت آلا پارس کیش 
به نســبت 4 دانگ صادر گردیده است و سپس تمامی ششدانگ طی سند انتقال شماره 41947 مورخ 
1400/02/01 دفتــر 38 کیش به آقای ســلمان صباغی انتقال یافته اســت  اینک مالک اخیرالذکر طی 
درخواست وارده به شماره 59012648 مورخ 1400/12/22 منضم به 2 برگ استشهادیه مدعی است 
سند مالکیت خود به شماره چاپی 136945/ج99 را بعلت جابجایی مفقود نموده و با جستجوی کامل 
پیدا نشده است لذا با استناد ماده 120 قانون اصلاحی آئین نامه قانون ثبت مراتب یک نوبت آگهی می 
شود تا هر شخص مدعی معامله با وجود اصل سند مالکیت و یا سند معامله پلاک مرقوم نزد خود می 
باشد ظرف مدت ده روز از تاریخ انتشار این آگهی اعتراض خود را کتباً به همراه اصل سند مالکیت و 
یا سند معامله به این اداره تسلیم نماید و در صورت عدم اعتراض و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت و 
یا سند معامله در ظرف مدت مقرر قانونی اداره ثبت اقدام به صدور المثنای سند مالکیت خواهد نمود.

آگهی فقدان سند مالکیت 

محمد طایفه نادی-رییس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کیش


